
1 

 

 

Zápisnica zo spoločného zasadnutia komisií Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Devínska Nová Ves zo dňa 22. novembra 2023 

 

Miesto zasadnutia Sobášna sieň, Novoveská 17, Bratislava  

Začiatok  18:00  hod. 

Ukončenie 19:10 hod. 

Prítomní Podľa prezenčných listín jednotlivých komisií  

 

I. 

Úvod 

 

Úvodom starosta mestskej časti p. Dárius Krajčír privítal prítomných členov komisií, hostí, 

konštatoval, že zo spoločného zasadnutia komisií sa ospravedlnili- p. Veronika Veslárová, p. Daniela 

Palúchová a p. Miriam Jauschová, členky Komisie sociálnej, bytovej a zdravotnej p. Mária Hanny, 

členka Komisie kultúry a médií, p. Ľuba Rehánková, p. Lukáš Chmela, členovia Komisie na ochranu 

verejného poriadku, dopravy a parkovacej politiky, p. Veronika Veslárová, p. Rastislav Tešovič, 

členovia Komisie legislatívy, financií, mandátová a kontroly, p. Roman Matkovčík, člen Komisie 

športu a turizmu, p. Vladimír Kočvara, p. Pavol Kopačka a p. Ivan Hirländer, členovia Komisie 

výstavby a životného prostredia; 

 

a konštatoval, že je prítomných 6 členov Komisie legislatívy, financií, mandátovej a kontroly, t. j. 

komisia  je uznášaniaschopná, 8 členov Komisie výstavby, dopravy a životného prostredia, t. j. komisia  

je uznášaniaschopná, 3 členovia Komisie sociálnej, bytovej a zdravotnej, t. j. komisia  nie je 

uznášaniaschopná, 9 členov Komisie školstva, mládeže a vzdelávania, t. j. komisia je 

uznášaniaschopná, 9 členov Komisie športu a turizmu, t. j. komisia  je uznášaniaschopná, 7 členov 

Komisie kultúry a médií, t. j. komisia  je uznášaniaschopná, 6 členov Komisie na ochranu verejného 

poriadku, dopravy a parkovacej politiky, t. j. komisia  je uznášaniaschopná 

 

 

Predložený návrh programu bol nasledovný: 

 
Por. 

číslo 

Názov bodu programu Predkladateľ/navrhovateľ/sp

racovateľ 

1. Schválenie programu  

2. Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves na roky 2024-2026 Krajčír/ Ing. Koprdová /Ing. 

Koprdová/ 

3. Rôzne  --- 

 

 

 

K bodu 2       Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves na roky 2024-2026  

 

Materiál uviedol : Dárius Krajčír 

 

Z obsahu diskusie:  

 

Dárius Krajčír, starosta mestskej časti prítomným členom komisií predstavil návrh rozpočtu na rok 2024 

s výhľadom na roky 2025 a 2026. Nakoľko ku dňu konania spoločného stretnutia komisií Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves nie je schválený štátny rozpočet, ani rozpočet 

Hlavného mesta SR Bratislavy, mestská časť pri zostavovaní návrhu rozpočtu na roky 2024-2026 vychádzala 
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z dostupných údajov a stavu z roku 2023. Cieľom mestskej časti je schváliť rozpočet na rok 2024 

s výhľadom na roky 2025 a 2026, aby sa mestská časť nedostala do rozpočtového provizória, ale aby bola 

zachovaná bilančná kontinuita a zabezpečenie všetkých samosprávnych funkcií, ktoré sa musia 

zabezpečovať od začiatku kalendárneho roka. Rovnako mestská časť úspešne čerpá externé zdroje, preto je 

dôležité, aby bol rozpočet použiteľný hneď od začiatku kalendárneho roka. Do istej miery ovplyvní rozpočet 

mestskej časti na rok 2024 s výhľadom na roky 2025 a 2026 aplikácia Dodatku k Štatútu hlavného mesta SR 

Bratislavy týkajúci sa prerozdelenia výnosov daní z príjmov FO, dane z odpadu. Rozpočet mestskej časti 

bude pravdepodobne ovplyvnení aj avizovaným zvýšením dane z nehnuteľností zo strany hlavného mesta, 

ktoré bolo mestskej časti doručené zo strany hlavného mesta v deň konania spoločného stretnutia komisií. 

Návrh rozpočtu mestskej časti na rok 2024 s výhľadom na roky 2025 a 2026 však s týmto navýšeným 

príjmom nepočíta, nakoľko ešte nebolo zvýšenie daní schválené. Do návrhu rozpočtu nie sú zahrnuté na 

strane príjmu financie z Ministerstva dopravy SR na obchvat VW, ktoré mala mestská časť zahrnuté v 

rozpočte v posledných troch rokoch, keďže mestskej časti neboli transferom poslané financie a podľa 

rokovaní mestskej časti ani nebudú poslané.  

Mestská časť nejde zvyšovať dane, ktorých je správcom, pretože sa orientuje na zefektívnenie výberu daní, 

ktorých je správcom. Tzn. zvýšená kontrola výberu, zvýšená kontrola žiadostí a pod. 

 

P. Kaňuchová Pátková poďakovala za prezentáciu a vyjadrila pochvalu za zostavenie rozpočtu napriek 

nekompletným podkladom a informáciám zo strany hlavného mesta a Ministerstva financií Slovenskej 

republiky. Následne položila otázku, z akého dôvodu sú v Programe 1 pre všeobecné verejné služby aj 

finančné prostriedky pre školstvo a šport a z akého dôvodu nie sú uvedené v jednotlivých programoch 

rozpočtu. Starosta mestskej časti reagoval, že oproti roku 2023 ide o kvantitatívne o väčšie rozdelenie 

položiek do jednotlivých programov. Zároveň vysvetlil, že ak ide o položku, ktorá nie je jednoznačne 

vysúťažená v rámci verejného obstarávania, zostáva v uvedenom programe z dôvodu minimalizácie zmien 

a presunov v jednotlivých položkách rozpočtu. Začiatkom roka bude však jednoznačnejšie plnenie o.i. aj 

vzhľadom na príjem dane z nehnuteľnosti a dane z príjmov fyzických osôb, ktorej zvýšenie avizuje hlavné 

mesto a zároveň dodal, že v mesiaci apríl/máj už má zmysel rozdelenie položiek do jednotlivých programov. 

P. Roman Síth položil otázku, či sa na terase M. Marečka bude ešte investovať, v rozpočte sú uvedené 

finančné prostriedky vo výške 30 000 EUR. Starosta odpovedal, že plánovaná investícia je do mobiliáru – 

zelene na terase M. Marečka. 

P. Miroslav Antal položil otázku, či v prípade projektovej dokumentácie je možnosť úpravy pre jednotlivé 

projekty. Starosta mestskej časti potvrdil, že v rámci priorít je možné presunúť výdavky na jednotlivé 

projektové dokumentácie. 

p. Peter Mravec konštatoval, že sa nepristúpi k rozpočtovému provizóriu vzhľadom na nejednoznačné 

informácie zo strany tretích subjektov (hl. mesto, MF SR, atď.) a p. starosta potvrdil, že toto nie je zámerom 

mestskej časti. 

 

 

 

1. Hlasovanie Komisie legislatívy, financií, mandátovej a kontroly 

 

Uznesenie č. 1/11/2023  

 

 

Komisia legislatívy, financií, mandátovej a kontroly  

berie na vedomie predložený návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves na roky 2024-

2026 a  

odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves schváliť rozpočet 

mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves na roky 2024-2026 

 

Prezentácia: 6 

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 
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 6 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

2. Hlasovanie Komisie výstavby, dopravy a životného prostredia 

 

Uznesenie č. 1/11/2023  

 

Komisia výstavby, dopravy a životného prostredia  

berie na vedomie predložený návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves na roky 2024-

2026 a  

odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves schváliť rozpočet 

mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves na roky 2024-2026 

 

Prezentácia: 8 

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

 8 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

3. Hlasovanie Komisie sociálnej, bytovej a zdravotnej 

 

 

Materiál bol prerokovaný na zasadnutí Komisie sociálnej, bytovej a zdravotnej, ktorá nebola 

uznášaniaschopná, prítomní členovia komisie materiál prerokovali a návrh uznesenia vzali na vedomie 

nasledovne: prítomní členovia Komisie sociálnej, bytovej a zdravotnej 

berú na vedomie predložený návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves na roky 2024-

2026 a  

odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves schváliť rozpočet 

mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves na roky 2024-2026 

 

Prezentácia: 3 

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

 3 0 0 ÁNO 

Stanovisko prítomných členov komisie bolo prijaté. 

 

4. Hlasovanie Komisie školstva, mládeže a vzdelávania 

 

Uznesenie č. 2/11/2023  

 

Komisia školstva, mládeže a vzdelávania  

berie na vedomie predložený návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves na roky 2024-

2026 a  

odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves schváliť rozpočet 

mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves na roky 2024-2026 

 

 

Prezentácia: 9 
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Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

 9 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

5. Hlasovanie Komisie športu a turizmu 

 

Uznesenie č. 1/11/2023  

 

Komisia športu a turizmu  

berie na vedomie predložený návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves na roky 2024-

2026 a  

odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves schváliť rozpočet 

mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves na roky 2024-2026 

 

Prezentácia: 9 

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

 9 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

6. Hlasovanie Komisie kultúry a médií 

 

Uznesenie č. 1/11/2023  

 

Komisia kultúry a médií  

berie na vedomie predložený návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves na roky 2024-

2026 a  

odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves schváliť rozpočet 

mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves na roky 2024-2026 

 

Prezentácia: 7 

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

 7 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

7. Hlasovanie Komisie na ochranu verejného poriadku, dopravy a parkovacej politiky 

 

Uznesenie č. 4/11/2023  

 

Komisia na ochranu verejného poriadku, dopravy a parkovacej politiky  

berie na vedomie predložený návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves na roky 2024-

2026 a  

odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves schváliť rozpočet 

mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves na roky 2024-2026 

 

Prezentácia: 6 
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Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

 6 0 1 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

K bodu 10   Rôzne 

 

Z obsahu diskusie: Bez diskusie. 

  

 

Záver 

 

Starosta mestskej časti sa poďakoval prítomným za účasť na spoločnom zasadnutí komisií 

a zasadnutie ukončil.  

 

 Titul., meno a priezvisko Podpis 

Zapísala  

(gestor komisie) 

 

Mgr. Monika Dargajová 

 

 

 

 

 

Mgr. Erika Labašková 

 

 

Predsedníčka Komisie 

legislatívy, financií, 

mandátovej  a 

kontroly 

 

Ing. Jaroslava Kaňuchová Pátková, 

PhD.  

 

 

Predsedníčka Komisie 

výstavby, dopravy 

a životného prostredia 

Mgr. Beata Janatová  

Predsedníčka komisie 

sociálnej, bytovej a 

zdravotnej 

Mgr. Veronika Veslárová  

Predsedníčka Komisie 

školstva, mládeže a 

vzdelávania 

Mgr. Beata Janatová  

Predseda Komisie 

športu a turizmu 

Bc. Jozef Tittel  

Predseda Komisie 

kultúry a médií 

Mgr. Martin Čorej  

Predseda Komisie na 

ochranu verejného 

poriadku, dopravy 

a parkovacej politiky 

Mgr. Miroslav Antal  

 


